
Referat fra generalforsamling i KOK – onsdag d. 3. februar 2010 
 
Valg af dirigent: Bestyrelsen foreslog Jes Aage Henning, der blev valgt uden 
modkandidat. 

 
Formandens beretning: Se andetsteds. 
 

Regnskab og budget: Regnskabet fremlagt af kassereren og godkendt. Der var 
enkelte spørgsmål uden større betydning. Budgettet fremlagt. Spørgsmål omkring 

Find Vej-projekt. Der er ikke afsat midler hertil, bør være selvfinansierende med 
baggrund i pænt DOF-tilskud. Kontingent uændret endnu engang, men dækker 
knap nok DOF-kontingentet, så en stigning næste år kan påregnes. 

 
Fremtidsplaner: Susanne redegjorde kort for de tanker der også fremgår af 

beretningen. Det er på linje med DOF’s vision 2015 at gøre o-løb mere enkelt, 
både at gå til og at arrangere. Slutteligt stiller hun spørgsmålet – Hvad skal 
klubben arbejde med i de kommende år? Kommentarer: 

-professionel korttegning til større projekter kan blive nødvendigt fremover (Klaus) 
-vi skal ikke sprede os for meget, o-løb er vores grundpille (Niels) 
-vi kan ikke undvære Kolding-Løbet (HC + Susanne) 

-vi mangler ungdomstrænere (Michael) 
-mulighed for reklame på uddannelsesinstitutioner for at få nye medlemmer 

(Charlotte) 
-flere voksenarrangementer (Ida) 
-genindfør klubaftener (Ellen) 

-chat/forum på hjemmesiden (Peter) 
 
Indkomne forslag: 

Ingen.  
 

Valg af bestyrelse: 
Susanne og Christian ikke på valg. 
Aase og Per på valg, ingen øvrige kandidater, begge genvalgt. 

Bestyrelsen konstituerer sig senere. 
 

Valg af suppleanter: 
Genvalg til Anders og Dan 
 

Valg af revisor: 
Marianne genvalgt 
 

Valg af revisor-suppleant: 
Jes genvalgt 

 
Eventuelt: 
Bent har samlet avisudklip 

Backup til onsdagstræning – Susanne og Henrik vil gerne hjælpe 
Klubfesten – spørgsmål rejst om hvorvidt det skal være en voksen-fest 

Kort på væggene i klublokalet – bliver der gjort noget ved 
 
Tak til dirigenten. 


